
  بسمه تعالی

  )A/an and The(حروف تعریف معین و نا معین  :درسی سی و چهارم 

  :به مکالمه زیر دقت فرمایید 

I had a sandwich and an apple for lunch. 

The sandwich wasn’t very good, but the apple was nice. 

استفاده  An  و Aه اولین بار است در مورد ساندویچ و سیب صحبت شده است، از حروف تعریف نامعین در جمله اول بدلیل اینک
ولی در جمله دوم بدلیل اینکه قبلا در ) قبل از آن کلمه استفاده می شود Anاگر اولین حرف کلمه صدادار باشد از .(شده است

مورد ساندویچ و سیب در جمله اول صحبت شده بود بنابراین آنها در جمله دوم شناخته شده بودند و قبل از آنها از حرف تعریف 
The استفاده شد.  

  :در جملات زیر دقت فرمایید theو  aبه نحوه استفاده از 

A man and a woman were sitting opposite me. The man was American, but I think the woman 
was British. 

When we were on holiday, we stayed at a hotel. Sometimes we ate at the hotel and sometimes 
we went to a restaurant. 

قبل از آن اسم حرف  و یا چیزها یا اشخاصی که می شناسیم کنیموقتی که می خواهید در مورد یه چیز خاص صحبت 
  .می آید theتعریف 

Tim sat down on a chair. 

  .استفاده کردیم aدر اینجا چون نمی دانیم کدام صندلی و می تواند هر صندلی در اتاق باشد از حرف تعریف نامعین 

Tim sat down on the chair nearest the door. 

  .استفاده شده است theحرف تعریف معین دقیقا مشخص هست که کدام صندلی بنابر این از  در اینجا

Paula is looking for a job. 

Did Paula get the job she applied for? 

 

 



Can you turn off the light, please? 

در این جمله از کسی می خواهید که چراغ را خاموش کند، بنابراین دقیقا منظور شما مشخص است که کدام چراغ پس از حرف 
    .استفاده می شود theتعریف معین 

I took a taxi to the station. 

I have to go the bank and then I’m going to the post office. 

همچنین در مورد . دفتر پست صحبت می کنید معمولا می دانید که منظور کدام بانک یا دفتر پستی استوقتی از رفتن به بانک یا 
  .استفاده می شود theبنابراین قبل از آنها از حرف تعریف معین . مطب دکتر یا دندانپزشک

I don’t like going to the dentist. 

  :در جملاتی با مفاهیم متفاوت  aو  theمقایسه 

I have to go to the bank today. 

Is there a bank near here? 

در هر دو جمله بالا از کلمه بانک استفاده شده است ولی در جمله اول شما دقیقا می دانید که امروز می خواهید به کدام بانک 
بانک در نزدیکی خود می گردید ولی استفاده شده است ولی در جمله دوم به صورت کلی دنبال یک  theبروید بنابراین قبل از آن 

  .قبل از آن استفاده شده است aنمی دانید کدام بانک بنابراین از حرف تعریف نامعین 

  

 .once a week , three times a day: به طور معمول می گوییم 

How much are those potatoes? $1.5 a kilo. 

  1391 تیر 21  چهارشنبه: تاریخ 

  :ود را به ایمیل زیر ارسال نماییددر صورت داشتن هر گونه سوال می توانید سوالات خ

Arty125@emdad.ir 
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